

578. 輸移入物品種類別 明治四十三年同四十四年 續

Table with columns for item categories (雜品, 其他), quantities (數量), and values (價額) for the years 1910 and 1911.

579. 輸移出入金銀貨地金國別 (\*ハ輸移入超過) 明治四十四年

Table showing gold and silver imports/exports by country (金貨及金地金, 銀貨及銀地金) and year (年次).

580. 内外國貿易船出入 明治四十四年

Table detailing ship arrivals and departures by country (國) and port type (出港, 入港).

581. 鐵道線路、停車場、車輛、列車走行哩及車輛走行哩 明治四十三年度

Table showing railway statistics including line names (線名), stations (停車場), and train kilometers (列車走行哩).

582. 旅客、貨物及客車、貨車收入 明治四十三年度

Table showing passenger and freight revenue by line (線名) and category (旅客, 貨物).

583. 郵便局所 自明治三十八年度末至同四十三年度末

Table showing the number of post offices (郵便局) and telegraph stations (電信取扱所) from 1905 to 1910.

584. 郵便線路、取扱局所、内外通常郵便物及小包郵便物 自明治三十八年度至同四十三年度

Table showing postal routes (郵便線路) and mail statistics (郵便物) from 1905 to 1910.